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Verslag op hoofdlijnen openbare vergadering presidium d.d. 23 januari 2024 

 
 
Aanwezig:  
Voorzitter R. Vlecken (burgemeester) 
Fractievoorzitters J. Kleinmoedig (Weert Lokaal), C. Beenders-Van Dooren (DUS Weert),  

L. van Grimbergen (VVD), H. Stals (CDA; plv.), P. van der Vegt (D66),  
L. Heuvelmans (PvdA) 

Griffie M. Wolfs-Corten 
Secretaris A. Vrijenhoek 

 
Afwezig: 
Fractievoorzitters P. Mols (CDA), T. Karg (GroenLinks) en H. van de Loo (fractie Van de Loo) 

 
 
1. Opening en mededelingen. 

De voorzitter opent de vergadering, heet de aanwezigen welkom.  
 
2. Vaststellen concept-verslag openbare vergadering presidium 21 december 2023. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3. Evaluatie laatste commissie- en raadscyclus. 

Geen opmerkingen.  
 

4. Bespreken antwoordbrief Rekenkamer Weert op verzoek fracties om onderzoek naar 
Kanaalzone II. 
Uit de brief van de rekenkamer blijkt dat het gevraagde onderzoek nu niet kan worden 
opgepakt vanwege het ontbreken van een tweede rekenkamerlid en een ambtelijk secretaris.  
 
Het presidium vindt het niet wenselijk als het gevraagde onderzoek niet of niet op korte 
termijn wordt uitgevoerd. De volgende mogelijkheden worden besproken: 

 de vacature bij de Rekenkamer vooruitlopend op de uitkomst van het traject om te 
komen tot herinrichting van de rekenkamer al invullen; 

 als raad budget beschikbaar stellen en het onderzoek uitbesteden; 
 het onderzoeksrecht van de raad uitoefenen (enquêterecht). 

 
Het capaciteitsprobleem van de rekenkamer kan voor een deel worden opgelost door het 
beschikbaar stellen van een ambtelijk secretaris vanuit de griffie. De griffier geeft aan dat een 
van de medewerkers deze taak graag op zich neemt en dat dit ook past binnen de huidige 
capaciteit van de griffie. Het presidium verzoekt de griffier met de rekenkamer te bespreken 
of het beschikbaar stellen van een ambtelijk secretaris voldoende is om het onderzoek wel te 
kunnen uitvoeren.  
 
De fracties D66 en PvdA geven desgevraagd aan ook te willen deelnemen aan het 
adviesgesprek met de projectgroep lokale rekenkamers.  
 

5. Vaststellen vergaderschema 2024; daarbij betrekken verzoek college om 
vergadercyclus tot aan zomerreces niet te wijzigen naar 5 weken. 
Het CDA en DUS Weert spreken hun onvrede uit dat er enkel het vergaderschema met in Q2 
nog een 4-wekencyclus voorligt, terwijl de raad eerder heeft uitgesproken per 1 april te willen 
overstappen naar een 5-wekencyclus. Het college verzoekt het schema niet te wijzigen, maar 
geeft niet aan wat daar de reden voor is. Op deze manier kan het presidium geen beslissing 
nemen. Afgesproken wordt dat deze week een vergaderschema met voor Q2 een 5-
wekencyclus naar de fractievoorzitters wordt gezonden voor een digitale raadpleging.  
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6. Bespreken concept-initiatiefvoorstel actualisatie Reglement van Orde raad 2024 en 
Verordening op de raadscommissies 2024 (incl. wensen en bedenkingen college en 
advies griffie daarover). 
De wensen en bedenkingen van het college zijn afdoende verwerkt in de voorstellen.  
De VVD heeft nog enkele opmerkingen. De griffie neemt hierover contact op met de VVD. 
Indien gewenst kunnen deze in de commissie ter sprake worden gebracht. Ook kan er een  
amendement worden ingediend in de raad. 
Het CDA merkt op dat het nazenden van stukken naar de agendacommissie uitzondering moet 
blijven.  
 

7. Bespreken concept-initiatiefvoorstel benoeming voorzitter en plaatsvervangend 
voorzitters raadscommissies. 
Het presidium is akkoord met agendering van het voorstel.  
 

8. Voorstel tot deelname cursus “Politiek Actief” van Prodemos. 
DUS Weert is geen voorstander van deelname. Het presidium stemt ermee in dat deze cursus 
wordt georganiseerd. Er zal een moment worden ingebouwd waarop alle Weerter fracties zich 
kunnen presenteren aan de deelnemers en niet slechts raadsleden van twee fracties. 
 

9. Rondvraag en sluiting (hierbij ook bepalen welke informatie niet openbaar is).  
 Er wordt gesproken over de kosten van deelname aan het VNG-jaarcongres. Het idee 

dat elk raadslid in zijn/haar raadsperiode een keer kan deelnemen wordt opgepakt. 
 DUS Weert vraagt naar aanleiding van de petitie van de VNG en het COA om voor de 

spreidingswet te stemmen wat de positie van Weert hierin is. De burgemeester geeft 
aan dat niet alle gemeenten daar achter staan. Dit zal met de VNG worden besproken. 

 De secretaris vraagt of er al een bijeenkomst met de wijk- en dorpsraden heeft 
plaatsgevonden over het rekenkameronderzoek naar de wijk- en dorpsraden, omdat dit 
onderzoek voor de raad van maart zou worden geagendeerd. Het CDA stelt voor om het 
sprekersplein van 29 februari hiervoor te benutten. Het presidium stemt daarmee in. 

 Namens de raad zal er een bos bloemen worden bezorgd bij wethouder Winters om 
haar beterschap te wensen. 

 
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen. 


